



Intent Survey on Promotion Celebration Dinner 2022-23
2022-23 年度升中慶典晚宴意向調查
(only for G6 parents 只適用於六年級家長)

Promotion Celebration Dinner is one of the big and memorable events in A-School. We treasure this opportunity to announce that the Promotion Celebration Dinner will be hosted after a long suspension due to the pandemic of COVID-19. In the past few years, parents and students voted for the Disneyland Hotel for the Promotion Celebration. After receiving the information from the “Parent Task Force” members, we would like to collect parents’ opinions and confirm the venue first. Part 1 is the cost reference for the dinner buffet. Part 2 consists of the pros and cons of different venues. Part 3 is the process of recruitment of “Parent Task Force” members.

升中慶典晚宴是本校其中一項大型活動，經歷了疫情的影響，停辦了 3 年的升中慶典晚宴終可復辦了，機會難能可貴。在過往幾屆升中慶典晚宴，均獲學生及家長選擇於香港迪士尼酒店舉行。「家長籌備小組」已於第 1 次會議後篩選了以下的方案，希望收集家長的意見，以落實場地的安排。第一部分是晚宴的價格參考。第二部分是各場地的優點及缺點。第三部分是招募「家長籌備小組」成員進程。

Part 1: Cost for Dinner Buffet (reference ONLY)

第一部分：晚宴價格(只供參考)

	Venue 場地	Student 學生	Parent 家長	Sibling (aged 3-11) 弟妹家庭成員(3-11 歲)
1	Disneyland Hotel 迪士尼酒店 14 Jul (Fri) 7 月 14 日(五)	\$526 +400 *	\$724 dinner buffet only 自助晚宴 (10% service charge inclusive) (含 10%服務費)	\$526 dinner buffet only 自助晚宴 (10% service charge inclusive) (含 10%服務費)
2	The Hong Kong Jockey Club Sha Tin Clubhouse 香港賽馬會沙田會所 14 Jul (Fri) 7 月 14 日(五)	\$658 +400 *	\$658 dinner buffet only 自助晚宴 (no service charge) (無服務費)	\$658 dinner buffet only 自助晚宴 (no service charge) (無服務費)

* \$400 administration fee for the expenses including but not limited to decoration, photo/video shooting, souvenirs, etc.
\$400 為其他行政費用支出，包括但不限於會場佈置、拍攝及攝影、小禮物等。





Part 2: The Pros and Cons of Different Venues

第二部分：各場地的優點及缺點

Venue 場地	Pros 優點	Cons 缺點
Disneyland Hotel 迪士尼酒店	<ul style="list-style-type: none"> More seats (480 guests) 較多座位 (容納 480 人) A bigger stage is provided for the class performances 表演舞台較大 Wider view 視野廣闊 	<ul style="list-style-type: none"> Location far away 位置較遠
The Hong Kong Jockey Club Sha Tin Clubhouse 香港賽馬會沙田會所	<ul style="list-style-type: none"> Location nearby 位置較近 	<ul style="list-style-type: none"> Lesser seats (432 guests) 較少座位 (容納 432 人) A smaller stage is provided for the class performances 表演舞台較小 Obstructed view for watching performances on stage 觀看舞台節目時視野可能受阻

Remarks: The arrangement of the celebration venue will be decided according to the preference of the majority of parents, and the results will be announced through circular

備註：是次慶典場地安排將會按大多數家長之意向決定，並於稍後的通告發布結果

Part 3: Process of Recruitment of “Parent Task Force” Members

第三部分：招募「家長籌備小組」成員進程

Recruitment Members 招募成員	Please refer to PTA’s notice No. PTA2123-43 dated 18 th May, 2023 請參閱 2023 年 5 月 18 日的 PTA 通告 PTA2123-43 號 http://www.hkbuaspta.org.hk/ptahome/files/enote_2123/PTA2123-43_202307_升中慶典招募家長籌備小組成員.pdf
First Meeting 第一次會議	The first Zoom meeting took place on 19 th May, 2023 from 11 a.m. to 1 p.m. 第一次 Zoom 會議已於 2023 年 5 月 19 日上午 11 點至下午 1 點進行。
Name List of Members 成員名單	Please refer to PTA’s notice No. PTA2123-43B dated 19 th May, 2023 請參閱 2023 年 5 月 19 日的 PTA 通告 PTA2123-43B 號 http://www.hkbuaspta.org.hk/ptahome/files/enote_2123/PTA2123-43B_202307_升中慶典家長籌備小組_家長代表職能.pdf

Please sign and reply via eNotice on or before Friday, 26th May, 2023. For any enquiries, please contact Mr. Louie So (Chairperson of PTA), Ms. Fion and Ms. Faye (exco) at 8101 2633.

家長請於 5 月 26 日 (星期五) 前以 eNotice 回覆及簽署。 若有任何查詢，請於辦公時間致電 8101 2633 與家長教師會主席蘇銘洋先生、常務委員楊寶玲女士及杜文鳳女士聯絡。

第 15 屆家長教師會謹啓

2023 年 5 月 24 日

Web: www.hkbuaspta.org.hk

Email: info@hkbuaspta.org.hk

Phone: 81012633

PPS Merchant Code: 6629

Bill Register Process: <https://bit.ly/2SKB01J>





Intent Survey on Promotion Celebration Dinner 2022-23

**2022-23 年度升中慶典晚宴意向調查
(only for G6 parents 只適用於六年級家長)**

☞ Reply Slip 回條 PTA2123-43C ☞

(Please kindly select and sign the eNotice at or before 11:59 p.m. on 26th May 2023)
(請於 5 月 26 日晚上 11 時 59 分前以 eNotice 回覆及簽署)

I have noted the arrangement of Intent Survey on Promotion Celebration Dinner 2022-23.
本人已知悉 2022-23 年度升中慶典晚宴意向調查之安排。

- I would like to attend the Promotion Celebration Dinner 2022-23 on 14 July, 2023. My preference for the venue for holding the Promotion Celebration 2022-23 is as follows:
本人有意出席於 7 月 14 日舉行之 2022-23 年度升中慶典晚宴。本人對「2022-23 年度升中慶典」舉行場地的偏好如下：

1st choice 第一選擇: Disneyland Hotel 迪士尼酒店
 The Hong Kong Jockey Club Sha Tin Clubhouse 香港賽馬會沙田會所

2nd choice 第二選擇: Disneyland Hotel 迪士尼酒店
 The Hong Kong Jockey Club Sha Tin Clubhouse 香港賽馬會沙田會所

Estimated participant (including students) 預計出席人數(含學生): _____

- I will not to attend the Promotion Celebration Dinner 2022-23 on 14 July, 2023.
本人無意出席於 7 月 14 日舉行之 2022-23 年度升中慶典晚宴。

Remarks 備註:

1. The arrangement of the celebration venue will be decided according to the preference of the majority of parents, and the results will be announced through circular.
是次慶典場地安排將會按大多數家長之意向決定，並於稍後的通告發布結果。

Name of Student: _____

Name of Parent: _____

Class of Student: _____ ()

Parent Signature: _____

Emergency Contact: _____

Date: _____